
PROTOKÓŁ NR IX/2025 
z dziewiątej sesji Rady Gminy Świdnica 

w dniu 12 lutego 2025 r. 
 
W dniu 12 lutego 2025 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Świdnicy przy ul. Ogrodowej 

nr 37 odbyła się dziewiąta sesja Rady Gminy Świdnica. Obrady rozpoczęto 12 lutego 2025 r. o 
godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:42 tego samego dnia. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski otworzył dziewiątą sesję Rady 
Gminy Świdnica. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję radnych, sołtysów, pracowników 
urzędu oraz mieszkańców. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że obrady sesji są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagranie będzie 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził qworum zdolne do podejmowania uchwał.  
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Danuta Janek 
2. Krystyna Kołłątaj 
3. Izabela Kuchta 
4. Maria Łysiak 
5. Tomasz Marczewski 
6. Daniel Mazurkiewicz 
7. Wioletta Mazuro 
8. Adrian Miarka 
9. Jadwiga Olejarz 
10. Barbara Rogozińska-Klocek 
11. Adam Szreder 
12. Zofia Śmiejan 
13. Rafał Trafała 
14. Błażej Woźniak 
15. Żaneta Ziemiańska 

 
Ad 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski poinformował, że porządek obrad został 
przedstawiony radnym. Zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku obrad. Nikt  
z obecnych nie zgłosił uwag.  
Przewodniczący zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 19 w 
brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg oraz odcinków dróg kategorii 
dróg gminnych, a także zaliczenia odcinków dróg do kategorii dróg gminnych. 

 
Głosowano w sprawie: 
Zdjęcie z porządku obrad punktu 19. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg oraz 
odcinków dróg kategorii dróg gminnych, a także zaliczenia odcinków dróg do kategorii dróg 
gminnych. 



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 18 grudnia 2024 r. i 

VIII sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 30 grudnia 2024 r. 
4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Wolne wnioski i informacje.  
7. Interpelacje i zapytania radnych.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2025 rok. (druk 

53) 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świdnica na lata 2025-2038. (druk 54) 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej 

zieloną transformację miast w Banku Gospodarstwa Krajowego. (druk 55) 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zielonogórskiemu na zadania bieżące związane z zatrudnieniem Powiatowego 
Konserwatora Zabytków . (druk 56) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Stowarzyszeniu 
"Lubuskie Trójmiasto". (druk 57) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników. (druk 58) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 59) 
15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. (druk 60) 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. (druk 61) 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk 62) 



18. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczania inkasentów oraz 
wynagrodzenia za inkaso. (druk 63) 

19. Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad 3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 18 grudnia 2024 r.  
i VIII sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 30 grudnia 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zapytał, czy są uwagi do 
protokołów z VII sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 18 grudnia 2024 r. i VIII sesji Rady 
Gminy Świdnica z dnia 30 grudnia 2024 r.  
W związku z tym, że nie zgłoszono uwag, protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 
 
 
Ad 4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 
Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz Kąkol przedstawiła sprawozdanie z okresu 
międzysesyjnego: 

19 grudnia spotkała się wraz z panią Prezes Lilianą Krajewską oraz z panem Bogdanem 
Klimem Prezesem Spółki z Ministrem Michałem Kołodziejczakiem w sprawie możliwości 
pozyskania działki z Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa pod budowę bazy transportowej  
w miejscowości Piaski. 

20 grudnia wręczyła dwa awanse zawodowe pedagogom szkół - jeden ze Szkoły Podstawowej 
w Świdnicy, drugi ze Szkoły Podstawowej w Słonem. 

20 grudnia uczestniczyła w spotkaniu roboczym z przedstawicielami samorządów oraz 
dyrektorami Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Obszaru Zielonogórsko-Nowosolskiego i realizacji tych zadań  
z dofinansowaniem ze środków Unii Europejskiej. 

30 grudnia odbyło się spotkanie Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego w sprawie projektu 
dotyczącego pozyskania autobusów. Rozmowy dotyczyły również innych zadań, które są 
jeszcze przed nami. 

16 stycznia odbyło się uroczyste przekazanie wozu strażackiego dla OSP Letnica. Z budżetu 
gminy przekazano środki w wysokości 150 000 zł. 

24 stycznia odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego. 

30 stycznia spotkała się wraz z samorządami ościennymi z Wiceministrem Sportu w sprawie 
nowych programów rządowych skierowanych do gmin. 

3 lutego odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Seniorów. 



3 lutego odbyły się kolejne wybory sołtysa w sołectwie Radomia, Orzewo. Wybrana została 
pani Martyna Mróz. 

4 lutego uczestniczyła w spotkaniu Zarządu Powiatowo-Gminnego. 

6 lutego uczestniczyła w spotkaniu samorządów będących członkami ZNOF-u oraz 
dyrektorami Urzędu Marszałkowskiego w sprawie realizowanych przedsięwzięć z udziałem 
środków Unii Europejskiej. 

7 lutego spotkała się z dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Gorzowie 
Wielkopolskim panem Markiem Halaszem w sprawie pozyskania dofinansowania do 
remontowanego Zboru w Letnicy. Obiekt był kiedyś w zasobach KOWR-u i jest możliwość, 
by ubiegać się o wsparcie finansowe. 

7 lutego odbyło się uroczyste otwarcie drogi Świdnica-Letnica z udziałem Starosty Tadeusza 
Pająka, dyrektorem Biura Wojewody Sławomira Pawlaka. W wydarzeniu brali udział również: 
Członek Zarządu Powiatu Zielonogórskiego pan Wojciech Waligóra, radni powiatowi, sołtysi 
naszej gminy. Wójt podziękowała paniom z Koła Gospodyń za przygotowanie poczęstunku. 

 
Ad 5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski poinformował, że wszelkie 
działania podejmowane przez niego w tym okresie związane były z bieżącą działalnością 
Rady i biura rady. 
 
 

Ad 6. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów w Świdnicy Bogumiła Hajdasz podziękowała 
wszystkim, którzy wspierali ją w zbiórce na WOŚP. 
Podziękowała pani Wójt, sołtys Świdnicy, Piekarni Cichej Kobiety za wsparcie w 
zorganizowaniu paczek bożonarodzeniowych dla mieszkańców, a posterunkowemu Policji za 
pomoc w ich dostarczeniu.  
Podziękowała Pani Wójt za realizację projektu budowy drogi Świdnica-Letnica. 
Z okazji zbliżających się Walentynek wspomniała o czujnikach dymu i gazu. Zasugerowała, by 
podarować je swoim bliskim, by zwiększyć ich bezpieczeństwo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski – Gdyby nie odważna decyzja Wójta 
Krzysztofa Stefańskiego, który „rzucił rękawicę” powiatowi, myślę że nie byłoby tylu ojców 
sukcesu. Co nie jest do końca złe, grunt, ze dużo osób chciało się w to zaangażować. Nie 
oceniam poziomu angażu. Cieszy to, ze ta droga jest, ale nie zapominajmy, kto pierwszy tę 
rękawice rzucił 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała - 26 stycznia odbył się 33. 
finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, a Gmina Świdnica po raz kolejny grała  



z orkiestrą. Na ulice naszej gminy wyszło 31 wolontariuszy i udało się uzbierać w tym roku 
kwotę w wysokości 55 000 zł. Podziękował wszystkim zaangażowanym w tą inicjatywę  
i wszystkim którzy występowali na scenie. Przewodniczącemu za prowadzenie tego 
wydarzenia, pani Wójt i osobom z Urzędu Gminy za wsparcie,  Gminnemu Ośrodkowi Kultury 
wraz z panią dyrektor oraz komisji, która liczyła uzbierane środki do późnych godzin nocnych. 

Mieszkaniec Świdnicy – Podziękował za zbiórkę WOŚP, która została przeprowadzona. Był 
pod ogromnym wrażeniem artystów występujących na scenie i zachęcił Radę do wspierania 
młodych talentów. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski dodał, że Gminny Ośrodek 
Kultury co roku zachęca lokalnych artystów. Zespół Śpiewaczy Świdniczanie gra z WOŚP od 
wielu lat, za co serdecznie podziękował. Zaprosił wszystkich chętnych do wzięcia udziału  
w kolejnych latach. 

 
Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski  poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym do biura Rady nie wpłynęły interpelacje ani zapytania. Zapytał, czy ktoś  
z radnych chciałby złożyć w tej chwili interpelacje bądź zapytanie.  

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytań. 
 
 
Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2025 rok. 
(druk 53) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2025 rok. (druk 53).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 



 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/53/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Świdnica na lata 2025-2038. (druk 54) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica na 
lata 2025-2038. (druk 54).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/54/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej 
zieloną transformację miast w Banku Gospodarstwa Krajowego. (druk 55) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej zieloną 
transformację miast w Banku Gospodarstwa Krajowego. (druk 55).  
 



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/55/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Zielonogórskiemu na zadania bieżące związane z zatrudnieniem Powiatowego 
Konserwatora Zabytków. (druk 56) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zielonogórskiemu na 
zadania bieżące związane z zatrudnieniem Powiatowego Konserwatora Zabytków . (druk 56).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/56/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Stowarzyszeniu 
"Lubuskie Trójmiasto". (druk 57) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 



Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Stowarzyszeniu "Lubuskie 
Trójmiasto". (druk 57).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/57/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników. (druk 58) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 
przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. (druk 58).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 



 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/58/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 59) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała odczytał uzasadnienie do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 59).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/59/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. (druk 60) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała odczytał uzasadnienie do 
projektu uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. (druk 60).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/60/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. (druk 61) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 14 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała odczytał uzasadnienie do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. (druk 61).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/61/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 
leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk 62) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 11 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku 
od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. (druk 62).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, 
Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-Klocek, Adam Szreder, Błażej 
Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
BRAK GŁOSU (4) 
Danuta Janek, Wioletta Mazuro, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/62/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczania inkasentów oraz wynagrodzenia 
za inkaso. (druk 63) 
 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisja Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że 
opinia jest pozytywna, przy 10 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 



dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczania inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. (druk 
63).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, 
Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-Klocek, Adam Szreder, Błażej 
Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
BRAK GŁOSU (4) 
Danuta Janek, Wioletta Mazuro, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR IX/63/2025 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 19. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zamknął obrady dziewiątej sesji 
Rady Gminy. 

 
Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Anna Równicka                                                                                      Tomasz Marczewski 

   

 

 


